
 
 
 
Tisztelt Országos Küldöttgyűlés! 
 
Az Országos Tanács az eredetileg 2015. május 30. napjára összehívott OT ülés 1. napirendi pontjára kitűzött alábbi 
kérdésben („Beszámoló az OKGY által 2015. április 11-én létrehozott munkacsoport munkájáról, az előterjesztett javaslatok 
véleményezése”) ülés megtartása nélkül hozott határozatot, egyben megfogalmazta rövid véleményét is a 
munkafolyamattal kapcsolatosan. Ennek összefoglalása alább olvasható. 
 
Az OT tagjai ezúton is megköszönik a munkacsoport és a moderátor szerepét vállaló Lendvay Endre munkáját. 
Összességében jó kezdeményezésnek és eredményes munkának ítélhető az elmúlt folyamat. A megfogalmazott és kitűzött 
célokat a munkacsoport lehetőségéhez mérten elérte. A témák, kategóriák, megfelelő keretet adnak a nehézségek, 
konfliktusok gyökereinek feltárására, valamint egy valós problémafa felvázolására. Az elkészült javaslatterv, nagyon sok 
mankót ad a leendő elnökségnek, örömteli, hogy végre a mozgalom hallhatta a hangját, és kiderültek a fókuszpontok. Elég 
részletesnek találjuk a munkacsoporti beszámolót ahhoz, hogy egy jó alapot biztosítson a további operatív munkához. 
Az OKGY által felállított munkacsoport anyagát ugyanakkor veszélyes kőbe vésni. Semmiképpen nem volna szerencsés, ha 
a következő elnökség(ek)nek ezt mint kötelező programot jelölné ki a döntéshozó szerv, hiszen saját maguk által kiadott 
programjuk alapján kerülnek megválasztásra. 

Testületünkben akadt olyan vélemény is, miszerint a mozgalom tagjai, vezetői információk hiányában, csak látleletet tudtak 
felvenni a szövetség tevékenységéről, ezért a munkacsoport hatékonysága megkérdőjelezhető. 
Sok felvetett, megfogalmazott probléma, vagy annak megoldása (megoldási javaslata) nem a Bizottság feladata, ezen felül 
több felvetés alapja személyes indíttatású, mintsem strukturális, konkrét gazdasági, vagy mozgalommal kapcsolatos 
probléma lenne. 
Sajnos a bizottság a rendelkezésre álló borzasztóan rövid idő alatt csak olyan munkatervet tudott elfogadni, ami 
lehetetlenné tette a széleskörű gondolkodást (hétköznap este, csak Budapesten). Ezen feltétlenül javítani kellene a jövőben, 
hasonló munkacsoport felállításakor. 
 
Az összeállított feladatlista érdemi tárgyalása nehezen fér bele egy küldöttgyűlés időkeretébe, tehát csak arról kellene szót 
ejteni, hogy a javaslatot, úgy ahogy van, elfogadja az OKGY vagy elutasítja bármiféle módosítás indítványozása nélkül. 
Remélhetőleg a leendő elnökség is így látja a dolgokat, és be tudja építeni a működésébe dokumentumban tett a 
javaslatokat, visszajelzéseket. 
 
Javaslatunk, hogy a dokumentum alapján az OKGY bízza meg pl. az országos tanácsot, ill. az OKGY által megválasztott OE-
t, hogy állítson fel egy munkacsoportot, amely elkezd mélységében, konkrétan foglalkozni ezekkel a problémákkal, és 
ajánlásokat, megoldási javaslatokat fogalmaz meg az érintett szervek számára (pl. FB, OT, OE, ...) 
Nem lesz könnyű feladat a leendő elnökség számára az anyagot teljes mértékben megismerni, átlátni és annak megfelelően 
dönteni. A küldöttgyűlés erre várhatóan nem lesz alkalmas. 
 
 
Kérem a tisztelt Országos Küldötteket, hogy a 2015. június 6. napjára összehívott OKGY-n fenti javaslatokat, 
észrevételeket szíveskedjenek figyelembe venni. 
 
Budapest, 2015. június 5. 

Jó munkát! 
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